
 

Interpellation 
Kommunfullmäktige 2020-02-10 
 
Planerna för bristyrkesutbildning och SFI 
 
Vänsterpartiet vill att fler människor ska komma i arbete. Vi vill att fler nyanlända snabbare ska 
lära sig språket vilket är viktigt för att snabbt komma in i det svenska samhället. Att kombinera 
bristyrkesutbildning med SFI tror vi är väldigt bra för integrationen. Svenska för hantverkare 
(SFH) är ett sådant exempel. 
 
Vänsterpartiet föreslog i förslag till mål och budget att ge i uppdrag till gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden att fortsätta bedriva bristyrkesutbildningar kombinerat med SFI. Vi 
sköt till mer resurser till nämnden för att möjliggöra det. Med kommunledningens stramare 
budget så innebär det besparingar. 
 
Nu ser vi resultatet. I december så fick personalen veta att SFH kommer att fasas ut under 
våren 2020 som ett resultat av budgeten. Men inget nämndbeslut finns för att fasa ut SFH. 
 
I kommunledningens politiska plattform står det: 
 

“Kommunens vuxenutbildning ska stärkas med inriktning mot bristyrkesutbildningar och 
SFI. “ 

 
Men när kommunledningen vägrar att ge uppdrag och prioriteringar till nämnderna samtidigt 
som man lägger en budget som verksamheten inte har resurser för, vad händer då? Det blir ett 
tjänstemannastyre när politikerna inte vågar prioritera. 
 
Jag vill därför ställa följande frågor till gymnasie- och vuxenutbildningsnämdens ordförande: 
 

1. Hur ser planerna ut för bristyrkesutbildningar med SFI? 
 

 
Samuel Skånberg (V) 


